
MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA - NOVÉ MESTO 
MIESTNY ÚRAD BRATISLAVA - NOVÉ MESTO 
Junácka č. 1, 832 91 Bratislava 3 
Komisia dopravy, informačných systémov, životného prostredia a ochrany 
verejného poriadku (2022-2026) 

 
V Bratislave 29.1.2024 
 
 

ZÁPISNICA č . 05/2024 
z pracovného rokovania Komisie dopravy, informačných systémov, životného prostredia 

a ochrany verejného poriadku (2022-2026), ktoré sa konalo dňa 29.1.2024 
v zasadacej miestnosti kancelárie starostu na 4. poschodí 

Junácka 3216/1, 831 04 Bratislava 
 

 
 

Účastníci rokovania: 
  Prítomní:  Halász Tomáš; Ing. arch. Kolláriková Martina; Krušinová Zuzana;  
    Mgr. Milčíková Bronislava; Ing. Pagáč Miloš;  

Mgr. Vlačiky Martin, Ph.D.; Dr. Ing. Schlosser Peter; Sokolík Martin; 
Mgr. Vašková Lucia 

 Neprítomní:   
 Ospravedlnení:   
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Schválenie programu rokovania 
3. Informačný materiál 1/2024 Kultúrno-spoločenské a športové podujatia v roku 2024 
4. Informácia k plánovaným výsadbám drevín v roku 2024 
5. Informácia o pláne akútnych úprav na miestnych cestách III. a IV. triedy 
6. Informáciu o stave rozpracovanosti projektu organizácie dopravy pre PAAS – NM2 a 

NM3 
7. Riešenie dopravy na Tupého ulici 
8. Situácia na Rozvodnej a Klenovej ulici na Kramároch 
9. Dopravné vylepšenia pre Jaskový rad a Kramáre 
10. Oplotený psí výbeh na Kramároch 
11. Rôzne 
12. Záver          

 
 
 

Záznam z priebehu rokovania: 
1. Otvorenie 

Rokovanie komisie o 14:00 otvorila a viedla podpredsedníčka komisie Mgr. Milčíková Bronislava. 
 

2. Schválenie programu rokovania 
Záver do zápisu: podpredsedníčka komisie vyradila vlastný materiál skrz časovú tieseň:  
Prerokovanie návrhu parkovacia politika PAAS Zátišie-Riazanská-Hattalova 
Prerokovanie pripravovaného návrhu Parkovacia politika PAAS na Kramároch 
Parkovacia politika PAAS na Pokroku 
Stanovisko: komisia schvaľuje program rokovania.  
 
Hlasovanie:  Prítomní:  7 
  Za:  7 
  Proti:  0 
  Zdržalo sa:  0 

 



 
3. Informačný materiál 1/2024 Kultúrno-spoločenské a športové podujatia v roku 2024 

 
Stanovisko: komisia prerokovala materiál a berie sa na vedomie bez pripomienok v plnom rozsahu.  
 
Hlasovanie:  Prítomní:  7 

Za:  0 
Proti:  0 

  Zdržalo sa:  0 
 

4. Informácia k plánovaným výsadbám drevín v roku 2024 
 
 Ku komisii sa pripojil Mgr. Vlačiky Martin, Ph.D. 

Stanovisko: komisia prerokovala materiál a berie sa na vedomie bez pripomienok v plnom rozsahu. 
 
Hlasovanie:  Prítomní:  8 

Za:  0 
Proti:  0 

  Zdržalo sa:  0 
 

5. Informácia k plánovaným výsadbám drevín v roku 2024 
  
 Ku komisii sa pripojil Sokolík Martin. 

Stanovisko: komisia prerokovala materiál a berie sa na vedomie bez pripomienok v plnom rozsahu. 
 
Hlasovanie:  Prítomní:  9 

Za:  0 
Proti:  0 

  Zdržalo sa:  0 
 

6. Informáciu o stave rozpracovanosti projektu organizácie dopravy pre PAAS – NM2 a 
NM3 

  
Stanovisko: komisia prerokovala materiál a berie sa na vedomie bez pripomienok v plnom rozsahu. 
 
Hlasovanie:  Prítomní:  9 

Za:  0 
Proti:  0 

  Zdržalo sa:  0 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



7. Riešenie dopravy na Tupého ulici 
 

Stanovisko: podpredsedníčka komisie poukázala na obsiahlosť a závažnosť problému s dopravou  
na Tupého ulici prevažne v lokalite od Podkolibskej ulice po železničiarske depo. Komunikácia Tupého 
ulice je úzka, rozšírenie nie je vzhľadom na živú železničnú trať a hlboký svah, možné. Priemerná šírka  
4 m nie je dostačujúca pre obojsmernú premávku, kde min. šírka komunikácie je cez 5 metrov + chodník. 
V úseku 1 km absentuje chodník pre peších. V úseku od Podkolibskej sú neustále kolízie. Problém je aj 
v tranzite, ktorý začína na úrovni Figara na Sliačskej ulici. Obojsmerná premávka, bez chodníka so šírkou 
3 – 4 metre s tranzitom vozidiel SC, PK, z Rače na Patrónku. V decembri 2023 bola komplikovaná téma 
Tupého ulice otvorená na Miestnom úrade za prítomnosti gesčnej poslankyne a podpredsedníčky Komisie 
Bronislavy Milčíkovej, Referátu dopravy a povereným zástupcom obyvateľov dotknutej oblasti. 
Výsledkom sú odborníkmi prediskutované a navrhnuté nevyhnutné opatrenia, ktoré budú odbore 
zapracované do pripravovaného projektu s následnou možnosťou aplikácie do praxe.  
Pre obsiahlosť problému bude bod doriešený na ďalšej komisii. 
 
Hlasovanie:  Prítomní:  9 

Za:  0 
Proti:  0 

  Zdržalo sa:  0 
 
 

8. Situácia na Rozvodnej a Klenovej ulici na Kramároch 
 
 Stanovisko: nevyhnutné realizovať opatrenia, ktoré si žiadajú obyvatelia dotknutej oblasti. 

Ide hlavne o: vybudovanie priechodov pre chodcov, osadenie spomaľovacieho vankúša, opravu výtlkov 
na chodníkoch a pilotný projekt zníženia max. povolenej rýchlosti. 

 
Hlasovanie:  Prítomní:  9 

Za:  0 
Proti:  0 

  Zdržalo sa:  0 
 

9. Dopravné vylepšenia pre Jaskový rad, Kolibu a Kramáre 
 
 Stanovisko: nevyhnutné realizovať opatrenia, ktoré si žiadajú obyvatelia dotknutej oblasti dlhé roky.  

Ide hlavne o Jaskovský rad – potreba vybudovať priechod pre chodcov, Limbová – riešiť parkovanie  
na chodníkoch. 

 
Hlasovanie:  Prítomní:  9 

Za:  0 
Proti:  0 

  Zdržalo sa:  0 
 

10. Oplotený psí výbeh na Kramároch 
 

Stanovisko: podpredsedníčka komisie priniesla návrh na vybudovanie oploteného psieho výbehu  
na Kramároch, a to medzi ulicami Klenová a Rozvodná, a to na základe priamych požiadaviek 
obyvateľov, ktorí sa obrátili s týmto podnetom priamo na poslankyňu a podpredsedníčku komisie Mgr. 
Bronislavu Milčíkovú.  

 Problematika bude prerokovaná na nasledujúcej komisii. 
 

Hlasovanie:  Prítomní:  9 
Za:  0 
Proti:  0 

  Zdržalo sa:  0 
 
 
 
 
 



11. Rôzne 
Priestor na vystúpenie dostala aj prizvaná obyvateľka Nového Mesta, ktorá svoje pozvanie na poslednú 
chvíľu zrušila. Posledné minúty komisie boli venované podnetom z internetu a od obyvateľov.  
Jednalo sa hlavne o absentujúce dopravné značenia (ZDZ „stop“ na Jeséniovej ulici pri Gansbergu).  
Člen komisie pán Sokolík poukázal na nevyhnutnosť riešenia dopravnej situácie v blízkosti MŠ-ZŠ na 
Kolibe na Jeséniovej x Bárdošovej ulici, kde iba v krátkom úseku je max. povolená rýchlosť 20 km/hod a je 
nevyhnutné ju v okolí MŠ-ZŠ rozšíriť, ako aj osadiť spomaľovací prah. Je nevyhnutné okamžite riešiť 
zvýšenie bezpečnosti v lokalitách, kde je zvýšený pohyb detí.  

 
 

12. Záver 
Predseda komisie pán Halász oznámil zmeny vo vedení komisie a na základe dohody medzi ním 
a podpredsedníčkou, novou predsedníčkou komisie sa stane Mgr. Milčíková Bronislava. Po následnom 
odsúhlasení na najbližšom rokovaní miestneho zastupiteľstva, formou poslaneckého návrhu, bude vedením 
komisie poverená aktuálne podpredsedníčka komisie Mgr. Milčíková Bronislava.  
Podpredsedníčka komisie poďakovala za účasť a ukončila rokovanie.  

 
 
 
 
 

Mgr. Milčíková Bronislava   
     podpredsedníčka komisie 

 
 
 
 
 
 
Vypracovala:   Mgr. Lichtman Barbara    Zápisnicu overila: Mgr. Milčíková Bronislava 
                       


